



مرحبًا بك في الشركه العالميه للترميز

- هو موقعك المحلى للباركود الدولى الخاص بك
- باركود أصلي للبيع بالتجزئة للشركات في جميع أنحاء العالم والدفع مره واحدة ولا يحتاج للتجديد.
 - اقرأ رمز الـ QR باستخدام هاتفك لزيارة مُوقعناً على الإنترنت.

Welcome To Universal coding Corporation

It is your local destination for International Barcodes providing genuine retail barcodes to businesses around the Globe for a one-off price. Scan the QR code with your phone to visit our website.

-
-
-
-

ما هو الباركود؟

الباركود هي خطوط رأسية ترمز إلى مواصفات المنتج ومعلومات عنه وصلاحيته ولا يتكرر هذا الرقم عالميا لان كل باركود مميز لكل منتج. تستطيع قراءة الباركود عبر هاتفك الذكي أو عبر جهاز خاص بقراءة الباركود.

What is a barcode?

A barcode is a symbol that can be easily read by a barcode scanner or smartphone app, and links a product-to-product information in a database. Each barcode is a globally unique number.

دليلك عن الباركود.

ومن مزايا استخدام الباركود أنه يساعد على تتبع مستوى المخزون المطلوب حيث أنه يساعدك باصدار إشعارات عند انخفاض المخزون الي الحد الادنى الذي قمت بتحديده حتى تتمكن من إعادة الطلب والوصول إلى نسبة المخزون المرغوب فيها. يستخدم الباركود في معظم الأوقات عند وقت الدفع في متاجر التجزئة حيث أنها تساعدنا على إيجاد اسم وسعر المنتج بسرعة وايضا تسهل علينا متابعة تحركات المنتج.

كل منتج يحتاج الباركود الخّاص به مع كل اختلاف بينه وبين الآخر مثل اللون، الحجم، الطعم ،الخ.

ABOUT BARCODES

Barcodes are most commonly used at checkouts in retail stores. Retailers use barcodes to quickly retrieve the name and price of a product at checkout and to track products as they move through the supply chain. Once scanned, store owners can be alerted to low stock levels of a particular item, prompting them to reorder in good time. Every variation of a product (e.g. each size and colour) requires its own barcode.

BARCODE VERIFICATION التحقق من الباركود

التحقق من الباركود هو فحص اختبار للرمز الخاص بك للتأكد من أنه سيتم قراءته جيدًا في بيئات القراءات المختلفة. التحقق لا يكون مطلوب عادته ، ومع ذلك ، هذا خاص بالبلد وبائع التجزئة. يمكننا توفير التحقق من الرمز إذا كنت في حاجة إليه (يرجى الاتصال بنا إذا كنت بحاجة إلى التحقق من الباركود الخاص بك). للحصول على معلومات حول التحقق من الباركود، يرجى الاطلاع على الاحدول على معلومات حول التحقق من الباركود، يرجى الاطلاع على ودد الداحة uccbarcodes.org/barcodeverification

للحصول على معلومات حول المتاجر التي تتطلب التحقق ، يرجى الاطلاع على uccbarcodes.org/barcode-acceptance

Barcode verification is a test scan of your barcode to ensure it will scan well in different scanning environments. Verification is not usually required, however, this is country and retailer specific. We can provide barcode verification if you need it (please contact us if you need your barcodes verified). For information about barcode verification please see uccbarcodes.org/barcodeverification.

For information about the stores that require verification please see uccbarcodes.org/barcode-acceptance.

-
- • •
- • •



كل EAN-13 هو منتج خاص و مشفر في صورة باركود. هذا يعني أن عندما يتم قراءة الرمز في نظام المتجر ، يتم تسجيل بيانات السعر والمخزون

المتعلقة بالمنتج. لذلك ، لابد من إدخال رقم EAN-13 مختلف لكل منتج.

Each EAN-13 is product-specific and encoded into a barcode image. This means that when the barcode is scanned into store systems, price and inventory data related to your product is recorded. A different EAN-13 number, therefore, is required for each unique product.

How to get a Barcode

Getting barcodes onto your products and into retail stores involves 3 easy steps:



1. Buy a barcode:

Establish where you will be selling your product to determine if you require EAN-13 or UPC barcodes.

- Decide how many barcodes you need based on product variations. Remember that different sizes, colours and flavours each require separate barcodes.
- Purchase your EAN or UPC barcode in the correct quantity online.
- Receive an email with your barcode number/s plus files with the corresponding images in the file format of your choice.



2. Add your barcode to your product: DESIGN

Choose whichever barcode image format (e.g. jpeg, pdf) you prefer.

· Resize the image to fit into your product packaging

Please keep in mind the Barcode Dimensions:

Standard size is about 38mm wide x 25mm high. The smallest recommended size is 80% of standard size – i.e. about 30mm wide x 20mm high. For full specifications see: uccbarcodes.com/ean-13-specifications

Add the barcode to your product packaging in an easily visible, flat location. Don't print too close to the edge or over seams.

- If you are placing your barcode on a curved surface, e.g. a bottle, the barcode should be rotated to resemble a ladder (vertical), instead of a fence (horizontal).
- If you want the barcode printed onto adhesive labels to be manually applied to your product, follow the same principles outlined above.

PRINT

- · Check your label artwork BEFORE printing your product packaging.
- Check that the barcode numbers are correct and that the barcode image is of high quality and within the official size range.
- Do a SAMPLE PRINT and check that the barcode prints and scans correctly.



Send your product to retailers:

Once you've printed your product packaging, send the barcoded products and product information to your retailers.

The retailer will scan the barcode into their system and enter the specific product and price information for that item into their database.

The correct product information will now appear whenever the barcode is scanned in that retail store.

كيفية الحصول علي الباركود

يتطلب الحصول على الباركود لمنتجاتك وفي متاجر البيع بالتجزئة 3 خطوات سهلة:



شراء الباركود

- حدد المكان الذي ستبيع فيه منتجك لتحديد ما إذا كنت تحتاج إلى رموز EAN-13 أو رموز UPC.
- يتم الشراء بناءً على عُدد المنتجات والاختلافات في كل منتّج مثل اللون والطعم والحجم حيث ان كل اختلاف له بارکود ممیز خاص به
 - شراء باركود EAN أو UPC بالكمية الصحيحة على الإنترنت.
- يصلك بريد إلكتروني برقم / أرقام الباركود الخاص بك بالإضافة إلى ملفات مع الصور المقابلة بتنسيق نوع الملف الذي تختاره.



أضف الباركود الخاص بك إلى منتجك:

التصميم

- اختر أي نوع لصورة الرمز الباركود الذي تفضله (مثل jpeg أو pdf).
 - قم بتغيير حجم الصورة لتلائم عبوة المنتج الخاص بك.

يرجى مراعاة أبعاد الباركود:

- الحجم القياسي حوالي 38 مم عرض x 25 مم. أصغر حجم موصى به هو 80٪ من الحجم القياسي - أي حوالي عرّض 30 مم x ارتفاع 20 مم. للحصول على المواصفات الكاملة ، أنظر الي ّ:
 - uccbarcodes.com/ean-13-specifications

أضف الباركود إلى محتوى المنتج في مكان مسطح يسهل رؤيته. لا تطبع قريبًا جدًا من الحافة أو فوق اللحامات. • إذا كنت تضع الباركود الخاص بنَّك على سطح منحن ، على سبيل المثال زَّجاجة ، يجب تدوير الباركود(عموديًا) ، بدلاً

- إذا كنت تريد تطبيق الرمز المطبوع على ملصقات لاصقة يدويًا على منتجك ، فاتبع نفس المبادئ المبين أعلاه.

- تحقق من الملصق قبل طباعة تغليف المنتج.
- تأكد من صحة أرقام الباركود وأن صورة الباركود ذات جودة عالية وضمن مجال الحجم الرسمي.
 - قم بإجراء (عينة طباعة)SAMPLE PRINT وتحقق من طباعة وقراءة الباركود بشكل صحيح.



3. أرسل منتجك إلى بائعي التجزئة:

بمجرد طباعة عبوة المنتجّ ، أرسل المنتجات المشفرة ومعلومات المنتج إلى بائعي التجزئة. بسيقوم بائع التجزئة بقراءة الباركود في نظامه وإدخال معلومات المنتج والسعر المحدد لهذا العنصر في قاعدة البيانات. ستظهر الآن معلوماتُ المنتج الصحيحة عندما يتم قرآءة الباركود في المتجر.

BOOKS AND MAGAZINE BARCODE

يصلح الـ ISBN كباركود لكل من الكتب كنسخ ورقية و الكترونية . وعادة ما يبدأ الرمز ب 978 ويكون توزيع هذه الاكواد من وكالات متعددة في البلدان كافة وإيضا يمكن الحصول عليهم من وكالات النشر المستقلة .

ملحوظة: الكلمات المتقاطعة والألغاز وكتب التلوين هي في الحقيقة ليست كتب لذلك لا تستخدم ال ISBN.

ISBN Book Barcodes

International Standard Book Numbers (ISBN) are barcodes for both hard copy and e-books.

ISBNs usually start with 978 and are distributed by ISBN agencies in each country (see isbninternational.org/agency). They can also be obtained through independent publishing agencies

such as bookisbn.org.uk, used for self-publishing authors.

Note: Crossword, puzzle and colouring books are not published books so do not use ISBN

barcodes. They use standard retail barcodes (EAN or UPC).

ISSN الباركود مجلة

يتكون ال ISSN من 8 ارقام ويستخدم في المجلات والمقالات والمواقع الالكترونية وقواعد البيانات وان كانت منشوراتك ضمن المعايير يمكنك التقدم بالحصول على ISSN في issn.org/services/requesting-an-issn

ISSN Magazine Barcodes

An International Standard Serial Number (ISSN) is a unique 8-digit number used to identify periodical publications such as magazines and journals. They can be applied for at

issn.org/services/requesting-an-issn.

Only apply for an ISSN if your publications meet the following criteria:

- They are serials (journals, newspapers, magazines, monographic series etc.)
- They are ongoing integrating resources (websites, databases etc.)



دليلك للباركود في التجزءه

EAN-13 Barcodes /رقم المادة الدولي سابقا EAN بتتكون من 13 خانة. تستخدم في جميع أنحاء العالم في كل منتجات التجزئة ماعدا الكتب والمجلات. ان EAN هي الرموز الأكثر استخدامًا على مستوى العالم باستثناء الولايات المتحدة الأمريكية وكندا حيث UPC-A (رموز المنتجات العالمية) أكثر انتشارا.



Why use Retail Barcodes

EAN-13 Barcodes / International Article Number International Article Numbers, formerly EAN (European Article Numbers) comprise 13-digits. They are used worldwide on all retail products excluding books and magazines. They are the most widely used barcodes globally except for in the USA and Canada where UPC-A (Universal Product Codes) barcodes are more common

بمجرد الشراء ، لديك الخيار لتعيين معلومات المنتج والشركة إلى الباركود الخاص بك ، على سبيل المثال ، تفاصيل المنتج

بلد المنشأ والوصف وتفاصيل الاتصال بالشركة المصنعة يمكنك بعد ذلك تسجيل رقم الباركود وتفاصيل المنتج في قاعدة بيانات الباركود الدولية (uccdatabase.com). ثم يتم إرسال هذه البيانات تلقائيًا إلى قواعد بيانات الباركود حول العالم. لتسجيل رقم الباركود الخاص بك ، يرجى الذهاب إلى uccdatabase.com/barcode-registration.

التسجيل اختياري ، ولكن يمكن أن يزيد من الملف الشخصي لمنتجك على الإنترنت.

Once purchased, you have the option to assign product and company information to your barcodes, for example, the product's country of origin, description and manufacturer's contact details. You can then register your barcode number and product details

on the International Barcodes Database (uccdatabase.com). This data is then automatically submitted to the leading barcodes databases around the world. To register your barcode number please go to uccdatabase.org/barcode-registration. Registration is optional, but it can increase your product's profile on the internet.

فوائد تسجيل الباركود:

- · لتقليل الاستخدام غير القانوني للرمز الشريطي الخاص بك (سيظهر البحث على الإنترنت ما إذا كان الرقم قيد الاستخدام بالفعل استخدام غير مصرح به).
 - للحصول على رؤية أكبر عبر الإنترنت لمُنتجك ، بما في ذلك التطبيقات التي تستخدم قواعد بيانات الباركود

Benefits of barcode registration:

- To reduce illegal use of your barcode (an internet search will show if the number is already in use, discouraging unauthorised use).
- For greater online visibility of your product, including apps that use barcode databases

طريقه الشراء

ليس لدينا أي قيود على من يمكنه شراء الباركود الخاص بنا. يمكنك الدفع عن طريق بطاقة الائتمان / الخصم أو PayPal أو التحويل المصرفي أو مركز التحويلات المحلي. من هؤلاء،

تعد بطاقة الائتمان / الخصم و PayPal هي الأفضل حيث ستتلقى الرموز الخاصة بك في غضون بضعة دقائق من الدفع.



We don't have any restrictions on who can buy our barcodes. You can pay by credit/debit card, PayPal, bank transfer or local remittance centre. Of those, credit/debit card and PayPal are best as you'll receive your barcodes within a few minutes of payment.





UCC بارکود

ارفع كفاءة التتبع لديك باستخدام نظام الباركود المكون من 14 رقمًا الخاص بشركة UCC. تم تصميم نظامنا لتحقيق الدقة، وهو يجمع بين العميل والموقع والأرقام التسلسلية الفريدة في رمز مبسط، متوافق مع معايير Code 128. احتضن تقليل الأخطاء باستخدام رقم فحص متكامل واستمتع بالتكامل السلس في عملياتك الحالية.

يعد نظام الباركود الخاص بشركة UCC، مثاليًا لمجموعة متنوعة من الصناعات، هو المفتاح لإدارة المخزون المبسطة.



• • • EG734

• • • •

Gulf Oil for trucks

Gulf Oil for trucks

795697052479

UCC Barcode

Elevate your tracking efficiency with UCC's 14-Digit Barcode System. Designed for precision, our system combines customer, location, and unique serial numbers into a streamlined code, compliant with Code 128 standards. Embrace error reduction with an integrated check digit and enjoy seamless integration into your current operations.

Perfect for a variety of industries, UCC's barcode system is the key to simplified inventory management.